
 

 

 

 

 

 

Aankomende kosten mbt perspectiefnota 

 

Onderstaande zaken hebben nog geen plek in de Perspectiefnota gekregen (niet 

limitatief). Terwijl wij nu al weten dat deze kosten eraan gaan komen komende 2-4 jaar 

(bedragen zijn mijn inschatting, ter illustratie): 

- aardgasvrije wijken  (zomaar 1-2 mio) 

- omgevingsvisie uitwerking in omgevingsplannen en digitalisering Pm min 1 mio over  

3 a 4 jr? 

- experimenten energietransitie 650k  

- kennisfunctie 150k 

- omzetting caparis Pm  

- investeringen g1000 Pm  

- betrekken jeugd lokale democratie pm. 

 

D66 zou graag uw beantwoording ontvangen: Op welke wijze zouden wij als raad een 

betere, integrale afweging kunnen maken (integraal, tussen thema’s en integraal, 

rekening houdend met nu en de toekomst) hoewel er nog geen raadsbesluit is. 

 

 

 

Antwoord  

Voor het fysiek domein zal het college in het najaar van 2019 een voorstel doen aan de 

gemeenteraad voor een investeringsagenda. Dit document bestaat uit een overzicht van 

opgaven die het college de komende jaren voorziet (zoals aardgasvrije wijken of de 

uitkomsten van de g1000), een wegingskader en een voorstel voor een agenda met 

investeringen. Bij de Perspectiefnota 2020 (integrale afweging over alle thema’s) kan de 

raad zich vervolgens uitspreken over de financiële consequenties hiervan. 

 

Voor Caparis is voor de zomer in beeld wat de kosten van herstructurering zijn. 
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